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Írásbeli kérdé s

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Vidékfejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Miért nem történt meg a jogszerű állapot helyreállítása az állam illetve az államot
támogató földtulajdonosok számára jelent ős kárt okozó ügyben? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Egy éve kérdést nyújtottam be az illetékes miniszterhez a 20800 ha-os fels ő-szigetköz i

vadászterület vadászati jogának visszaéléseivel kapcsolatban . Ezt az évente több mint 150

millió forint vagyonértékű jogot hamis adatokkal, jogosulatlanul kötött szerződésekkel
kijátszották az állam kezéből . Annak ellenére, hogy az állam a támogatóival 68%-o s

többségben volt . A kérdésemre adott válasz szerint a Kisalföldi Erd őgazdaság Zrt . mint

100%-ban állami tulajdonú társaság az állami területnek megfelel ő vadászterületet kapott, é s

belépett a Felső-Szigetközi Vadász Szövetségbe. Ezen állítások egyike sem igaz . Feltehetően

kérdésemre adott választ megalapozó jelentések tartalmazhattak valótlan adatokat, mel y

eredményeként államtitkár úr nem tudott tényszer ű válaszokat adni . Azóta az Állami

Számvevőszék kivizsgálta a vadászati jog kijátszásának körülményeit, megállapította a
károkozást, a felelősséget és intézkedésre szólította fel az állami vagyonért felel ős Nemzeti

Fejlesztési Minisztériumot. Ismereteim szerint érdemi intézkedés azóta sem történt . A

különösen nagy kárt okozó személyek még mindig a helyükön vannak, sőt akik felemelték

szavukat ezért az államot megillet ő jogért mind eltávolították állásukból . A beavatkozás

helyett kibúvóként említett kapcsolódó rendőrségi eljárásoknak semmi köze ahhoz, hogy a
további károkozás megakadályozása megtörténhessen . Azonnal szükséges a vadászati jogra
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vonatkozó új földtulajdonosi közgyűlés összehívását, a kárt okozók felfüggesztése illetv e

munkajogi szankcionálása .

Kérdéseim :

1. Miért nem történtek meg az ÁSZ és a kormánybiztos úr által kért intézkedések, miér t

nem történtek meg a felel ősségre vonások?

2. Hogy lehet, hogy még ma is havonta sok százezer forintot fizet a Kisalföld i

Erdőgazdaság Zrt . olyan vadgazdálkodási szolgáltatásokért melyekhez a szakképzet t

személyzet saját erdészeib ő l-vadászaiból rendelkezésre áll?

3. Hogy lehetett, hogy az átvilágító bizottság el ől az üggyel kapcsolatos iratokat

eltitkoltak, meghamisítottak?

Kérem a mielőbbi intézkedést, hisz a jogszerű állapot helyreállításáig minden nappal több

százezer forintos kárt szenved el az állam illetve az államot támogató földtulajdonosok !

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . június 15 .
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